
Fijnaart, 2 juni 2023

Artikel 35 vragen: veiligheid fietsroute scholieren Fijnaart-Zevenbergen

Geacht college,

Reeds enige jaren geleden is de fietsroute voor Fijnaartse scholieren van het Markland College 
veiliger geworden door onder meer verkeerstechnische aanpassingen van de Boerenweg en een 
gedeelte van de Dreef te Standdaarbuiten. Helaas resteren een aantal onveilige delen op de route 
waarop Fijnaartse scholieren jaarrond dagelijks naar Zevenbergen en weer terug naar huis fietsen. 

Deze veiligheidsrisico’s komen al vele jaren aan de orde in de Fijnaartse dorpstafel c.q. 
gebiedsplannen. Tot op heden zijn verdere verbeteringen van de veiligheid voor de Fijnaartse 
schoolkinderen uitgebleven.  Ondanks gewekte verwachtingen tijdens de dorpstafelbijeenkomst 
van december 2022.

De Dreef in Standdaarbuiten is ter hoogte van de aansluiting op de Weeldijk erg smal terwijl de 
bocht/aansluiting onoverzichtelijk is voor al het aldaar rijdend verkeer.
Bent u van mening dat de kruising Weeldijk en Dreef verbetering van de verkeersveiligheid voor 
fietsende scholieren behoeft?
Welke maatregelen zouden de verkeersveiligheid op dit punt verbeteren?
Hoe en wanneer kunt u deze maatregelen uitvoeren?

De Boerendijk in Fijnaart is een doorgaande weg waarop door automobilisten vaak hard wordt 
gereden. Tevens wordt deze dijk intensief gebruikt door vrachtverkeer en landbouwverkeer.
Bent u van mening dat de Boerendijk verbetering van de verkeersveiligheid voor fietsende 
scholieren behoeft?
Welke maatregelen zouden de verkeersveiligheid op deze dijk verbeteren?
Hoe en wanneer kunt u deze maatregelen uitvoeren?

Meerdere lantaarnpalen langs de Boerenweg Standdaarbuiten werken al meerdere jaren niet. 
Indien ze wel zouden werken zou de zichtbaarheid en daarmee de veiligheid van fietsers 
verbeteren.
Wanneer kunt u deze lantaarnpalen weer in  bedrijf stellen?

Uiteraard zijn de genoemde wegen ook voor andere fietsers onveilig; deze vragen reiken derhalve 
verder dan alleen Fijnaartse scholieren. Verdere aanpassingen zouden de veiligheid van alle 
fietsers en andere weggebruikers sterk ten goede komen.

U antwoorden zie ik met belangstelling tegemoet.
Met vriendelijke groet,

Ben Vos 
VVD Moerdijk


